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Styrets	sammensetning	
Leder:	Martin	Hansen	Guerra	
Nestleder:	Geir	Brandshaug		
Styremedlemmer	og	varamedlemmer:	Gunn	Anita	Gjøen,	Ane	Indregard,	Rune	Gildsig,	Malin	
Kristensen,	Sanna	Faa,	Anne	Berit	Kolmannskog,	René	Wichman,	Skjalg	Kolmsatd.		

Valgkomité:	Egil-Ove	Fløholm,	Nina	Yndestad,	Trond	
Berge	Høvik	

Varamedlem:	Christine	Berger.	
	
 
 
 
Styret	
Det	blitt	gjort	mye	godt	arbeid	i	styret	denne	sesongen.	Hovedmålsetteningen	var	at	styret	
skulle	jobbe	bedre	enn	sesongen	20/21.	Dette	målet	har	styret	i	stor	grad	nådd,	dog	er	det	
fortsatt	et	stykke	å	gå	før	styret	fungerer	optimalt.	Når	det	er	sagt,	består	styret	100%	av	
frivillige	verv,	noe	som	setter	sitt	preg	på	arbeidet.		Styret	vil	fortsette	å	utvikle	seg	og	
etterstrebe	å	strukturere	styrearbeidet	på	en	bedre	måte.		

	

Sportslig		
Denne	sesongen	har	vært	en	suksess	sportslig	for	stort	sett	alle	lag.		Den	største	suksessen	
tilhører	herrelaget	og	damelaget	som	vant	henholdsvis	2.divisjon	herrer	og	1.divisjon	
kvinner.	I	tillegg	kvalifiserte	herrelaget	seg	til	1.divisjon.	Dette	vil	gi	klubben	et	betydelig	løft	
og	en	unik	mulighet	til	å	utvikle	en	større	hockey	kultur	i	Bergen.	Våre	ungdomslag	har	gjort	
det	godt	i	henholdsvis	U18	1	divisjon,	16	nasjonal	B,	U15	regional	serie.		
Tilbakemeldingene	fra	våre	barnelag	er	at	det	stort	sett	er	god	sportsligutvikling.	
Rekrutering	og	hockeyskolen	har	gjennomført	en	god	sesong.		
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Hockeyskolen 	

Sesongens	Hockeyskole	startet	7.	september.	Vi	har	hatt	mer	enn	100	barn	innom	
hockeyskolen,	og	flere	av	dem	har	kvalifisert	seg	for	videre	trening	med	lag.	Denne	
sesongen	har	vi	hatt	tilbud	om	treninger	både	tirsdager	og	fredager.	Flere	deltar	begge	
dagene,	men	mange	velger	seg	en	dag.	Det	har	vært	ca.	40	barn	på	hver	trening	etter	jul.	
Deltakerne	har	vært	fra	4	-15	år.	Vi	har	hatt	treningstid	samtidig	med	U8-9	noe	som	har	gitt	
mulighet	for	at	de	mest	erfarne	hockeyskoledeltakerne	har	fått	hospitere	på	treninger	med	
U8-9	før	de	har	blitt	flyttet	over	til	sitt	aldersbestemte	lag.	Dette	har	gjort	at	vi	har	hatt	en	
smidig	overgang	til	lag.		
		
Vi	har	i	år	hatt	to	dedikerte	trenere	på	is	samt	at	vi	har	fått	hjelp	av	spillere	fra	JU3,	U18	og	
A-laget.	I	tillegg	har	vi	leid	inn	trener	fra	gang	til	gang.	Det	har	til	tider	vært	utfordrende	å	
skaffe	nok	trenere,	spesielt	fredagene	har	bydd	på	utfordringer.	Dette	har	gjort	at	det	har	
vært	vanskelig	å	gi	et	differensiert	treningstilbud	på	isen.	Det	har	vært	mange	ferske	
hockeyspillere	som	trenger	en	hånd	å	holde	i	for	å	kunne	fote	seg	på	isen.	Flere	av	
deltakerne	snakker	begrenset	med	norsk	eller	engelsk	noe	som	har	gjort	det	ekstra	
utfordrende.	Mangel	på	trenere	har	ført	til	at	vi	ikke	har	klart	å	gi	det	sportslige	tilbudet	vi	
ønsker.		
		
Også	på	sidelinjen	har	vi	hatt	utfordringer	med	å	få	nok	frivillige,	spesielt	om	fredagene.	Det	
er	et	ønske	å	ha	en	person	i	døren	til	å	ønske	velkommen	og	til	å	svare	på	spørsmål.	I	tillegg	
er	det	ønskelig	å	ha	to	-tre	personer	i	hockeyskoleboden	som	låner	ut	utstyr	samt	å	svare	på	
spørsmål	om	utstyr	fra	foreldrene.	Det	har	også	vært	stor	etterspørsel	etter	sliping	av	
skøyter.	Under	selve	treningen	har	vi	hatt	hjelpere	langs	vantet	til	å	trøste	og	hjelpe	
deltakerne	og	til	å	hjelpe	trenerne	med	å	finne	utstyr.	At	det	er	synlige	hjelpere	langs	vantet	
har	bidratt	til	at	foreldrene	venter	på	tribunen	i	stedet	for	langs	vantet.	Dette	er	en	fordel	
både	for	deltakerne	og	for	trenerne.			
	Det	har	vært	arrangert	et	foreldremøte	der	Egil	Ove	Fløholm	gikk	gjennom	litt	hockey	og	
utstyrskrav.	Dette	ble	godt	mottatt	av	foreldrene.	Før	jul	ble	det	arrangert	juleavslutning	
med	nisse	og	gøy	på	isen.		
		
Veldig	mange	av	deltakerne	låner	utstyr	som	skøyter,	hjelm,	hansker,	leggskinn,	
albuebeskyttelse	og	kølle.	Etter	hvert	som	barna	utvikler	ferdighetene	sine	ser	vi	at	flere	og	
flere	går	til	anskaffelse	av	eget	utstyr.	Det	at	foreldrene	slipper	å	gå	til	anskaffelse	av	utstyr	
før	de	har	funnet	ut	om	barna	liker	hockey,	er	noe	foreldrene	viser	at	de	setter	pris	på.	Til	
tider	har	vi	hatt	større	etterspørsel	etter	utstyr	enn	vi	har	kunne	levert	på.	Dette	gjelder	
spesielt	hjelmer	og	leggskinn.	På	isen	har	vi	også	hatt	begrenset	med	utstyr	tilgjengelig	noe	
som	har	utfordret	kreativiteten	til	trenerne.		
		
Vi	mener	at	hockeyskolen	har	hatt	maksimalt	antall	med	barn	utfra	de	ressursene	vi	har	
tilgjengelig.	Dersom	skolen	skal	vokse	ytterligere	trengs	det	flere	dedikerte	personer	både	
på	isen	og	utenfor	isen.	Vi	har	gjort	flere	forsøk	på	å	få	dette	til	uten	å	ha	lykkes.		
		
Også	denne	sesongen	har	vi	vært	preget	av	koronarestriksjoner	noe	som	har	medført	at	vi	
har	måtte	avlyse	treninger,	stenge	skolen	og	arrangere	treninger	med	
adgangsbegrensninger.	Det	er	grunn	til	å	tro	at	dette	har	påvirket	rekrutteringen	negativt.		
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Rekruttering:	
		
Vi	har	arrangert	5	rekrutteringsdager	med	fra	30	til	100	deltakere.		1	av	disse	
rekrutteringsdagene	var	forbeholdt	jenter.	Det	har	vært	de	aldersbestemte	lagene	som	har	
hatt	ansvar	for	gjennomføring	av	rekrutteringsdagene.	I	etterkant	av	alle	
rekurtteringsdagene	har	vi	opplevd	økt	tilstrømming	til	hockeyskolen.	Bergen	ishockeyklubb	
har	også	arrangert	stolpejakt	rundt	Storetveitvannet.	Det	er	usikkert	om	det	har	gitt	
deltakere	til	hockeyskolen	men	klubben	ble	eksponert	på	hver	stolpe.		
		

Kvinner	1.	divisjon  
 
Damelaget	har	i	år	bestått	av	en	stamme	med	12	spillere.	5	til	var	vært	innom	litt	i	løpet	av	
sesongen	(fotball,	barn,	jobb/skole)		og	4	faste	jenter(født2008)	har	trent	med	oss.		
	
Vi	ble	seriemestere	med	12/12	seiere.		
Til	tider	for	stor	overkjøring.		
Lea	Flaa	blir	Toppscorer	i	1.divisjon	med	68	poeng	på	12	kamper,	like	bak	følger	Malin	
Kristensen	48	poeng	og	Enya	Mitchell	47	poeng.		
Tre	reiser;	Kristiansand,	Jessheim	og	Ski.		
Sesongen	var	en	periode	nedstengt	grunnet	pandemi.	Dette	resulterte	i	at	NM	ble	fullført	
uten	lag	fra	1.divisjon,	seier	ville	normalt	sett	gitt	plass	i	kvartfinalen.	
	
Når	der	har	vært	åpent	for	trening	har	vi	trent	3	dager	i	uken	på	halv	is	mandag,	tirsdag	og	
fredag.	Full	is	søndag	når	
det	ikke	er	arrangement	eller	serierunde.		
	
Det	har	periodevis	vært	tungt	å	få	
folk	på	trening	med	nedstengt	idrett	for	voksene	og	ikke	minst	da	det	ikke	var	vært	en	
trener	for	gruppen.	Periodevis	vært	noen	med	ansvar,	men	med	noe	variabel	oppmøte.		
	
Vi	har	hatt	4	spillere	på	landslagssamling.		
	
Lea	Flaa	og	Dorte	Solheim	U18.	
Lea	Flaa	skal	til	VM	i	April.		
Kine	Deinert	U16	
Nil	Erilmaz	Tyrkia	Kvinner		
	
Ragnhild	Klomstad,	Pia	Helle,	Thale	Fannemel	Misje,	Emma	Noranda	Ingebrigtsen	og	Kine	
Deinert	var	på	
kretslagstrening.		
Ragnhild	og	Pia	skal	delta	i	kretsturnering,		
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Menn	2.	divisjon  
Bergen	Ishockeyklubb	sitt	herrelag	hadde	lagt	en	klar	målsetning	før	sesongen	2021/2022	
om	å	nå	kvalikspill	og	rykke	opp	til	1	divisjon.	Med	god	økonomi	i	grunn	og	mange	nye	
sponsorer	på	plass,	var	et	godt	grunnlag	lagt	både	sportslig	og	økonomisk.		
Med	flere	nye	gode	spillere	inn	i	spillerstallen,	samt	store	deler	av	laget	fra	2020/2021,	anså	
vi	oss	som	klare	favoritter	i	serien.		
Laget	kom	godt	i	gang	og	hadde	lagt	et	godt	treningsgrunnlaggrunnlag	for	sesongen,	som	
endte	med	seriemestere	og	vinner	av	kvalikspill	til	1	div.		
Laget	har	vært	trent	av	Kim	Wide.	Som	har	gjort	en	veldig	god	figur,	med	seg	som	ass	trener	
og	spiller,	Sebastian	Kjos.	
Nye	spillere	til	sesongen	2021/2022	var:	Daniel	Brandshaug	fra	Haugesund,	Max	Nygren	fra	
Narvik,	Adrian	Berget	fra	Storhamar,	Benjamin	Guthu	og	Christoffer	S	Fløholm	fra	Tønsberg,	
Janvier	Honda	fra	Haugesund,	Emil	Hjertberg	fra	Tromsø,	Anders	Skage	tilbake	fra	militær.	
Stian	Klakegg	fra	NTG.	Samt	overgang	tilbake	til	BIK	for	Johann	de	Jonge	og	Joachim	Raa	som	
spilte	noen	kamper	for	Haugesund.	Totalt	har	vi	hatt	22	spillere	og	3	keepere	i	garderoben	
Laget	spilte	totalt	25	kamper	i	løpet	av	sesongen,	2	treningskamper	mot	Haugesund,	20	
seriekamper	og	3	kvalikkamper.	5	kamper	ble	avlyst	pga	C19	
Flere	av	spillerne	har	også	bidratt	som	trenere	og	for	bidratt	for	klubb	i	løpet	av	sesongen.	
Max	Nygren	som	keepertrener,	Magnus	T	Håkonsen,	Daniel	N	Hope,	Emil	Hjertberg,	og	
Christoffer	S	Fløholm	har	trent	yngre	lag.	Samt	har	laget	bidratt	som	hjelpere	på	klubbens	
hockeyskole.	
Rundt	laget	har	det	fungert	veldig	bra	med	lagledere,	materialforvaltere	som	har	stilt	opp	i	
hele	sesongen.	Laget	har	gjennom	sesongen	fått	servert	2	måltider	i	uken,	som	har	vært	
veldig	populært	og	ikke	minst	sosialt	
Laget	har	i	løpet	av	sesongen	hatt	3	treninger	i	uken,	der	2	av	disse	har	vært	veldig	sene	
tider.	Noe	som	ga	lavere	oppmøte	på	treningene.	

Aldersbestemte	lag 
	
U7-U9	
	Sesongen	21/22	
Denne	sesongen	har	så	å	si	gått	smertefritt	for	klubbens	yngste	spillere.	Etter	at	det	ble	gjort	
justeringer	i	treningsgruppene	innledningsvis	i	sesongen,	har	vi	hatt	solid	tilvekst	til	2013-
gruppen.	Vi	har	samarbeidet	med	Hockeyskolen,	slik	at	Sanna	og	co	har	lokket	noen	av	
rekruttene	over	på	vår	side.	I	2014-	og	2015-gruppen	har	det	dessverre	vært	liten	eller	ingen	
tilvekst.	Her	må	det	satses	neste	sesong.		
Vi	har	fått	spilt	noen	kamper	her	i	Bergen,	og	har	også	vært	på	to	turer	til	Haugesund	og	
Stavanger	ila	sesongen.	Mest	minneverdig	var	sistnevnte	hvor	jentene	og	guttene	kjørte	
over	all	motstand.	Her	var	8	spillere	med,	og	med	overnatting	og	felles	måltider,	ble	dette	
en	suksess.	Ungene	koste	seg	glugg	og	ville	ikke	dra	hjem	neste	dag.	Et	godt	tegn.		
Undertegnede	fungerer	som	lagleder,	men	har	mange	bidragsytere	ved	min	side	i	det	som	
er	en	veldig	positiv	foreldregruppe.	På	isen	er	Stig,	Simon	og	Asle	utmerkede	trenere	som	vi	
håper	å	beholde.		
Spillerstall:	
2013:	16	spillere,	hvorav	3	jenter.	
2014:	2	spillere	
2015:	2	spillere,	hvorav	1	nok	forsvinner	til	Åsane	
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Sesongen	2022/2023	
Vi	håper	på	nok	en	god	sesong,	og	fortsatt	god	rekruttering	fra	hockeyskolen	og	
rekrutteringsdager	i	begynnelsen	av	sesongen.	Det	er	viktig	at	hockeyskolen	starter	opp	til	
skolestart,	slik	at	vi	kan	rekruttere	enda	flere.	Målet	må	være	å	stille	med	lag	i	alle	
årsklasser.		
	
U10	
gutter/jenter	født	2012	
Laget	har	denne	sesongen	bestått	av	rundt	20	barn,	hvorav	4	stk	er	eldre	(født	2011	og	
2009).	Disse	har	ønsket	å	spille	med	oss,	og	noen	har	også	blitt	med	på	kamper.	Oppmøte	
på	treningene	har	vært	mellom	7	-	10	spillere	i	snitt.	Noe	av	grunnen	til	at	oppmøtet	har	
blitt	mindre	er	nok	at	vi	fikk	endret	treningstider	og	gikk	fra	en	til	tre	dager	midt	i	sesongen.	
At	U10	spillerne	ble	skilt	fra	hockeyskolen	var	nok	veldig	positivt	for	holdningene	til	
spillerne,	men	for	enkelte	ble	det	vanskelig	å	endre	på	planer	som	allerede	var	lagt.	Vi	ser	
også	at	trening	klokken	20:00	er	alt	for	sent	for	denne	aldersgruppen.		
	
Det	har	også	kommet	en	del	nye	barn	på	listen	som	fortsatt	går	på	hockeyskolen.	Disse	
håper	vi	at	vi	klarer	å	holde	på	og	gi	et	tilfredsstillende	tilbud	i	tiden	fremover	/	neste	
sesong.		
	
På	tross	av	restriksjoner	har	vi	klart	å	delta	på	turneringer	både	i	Stavanger,	Haugesund	og	
selvfølgelig	mot	Lyderhorn.	Det	er	en	fin	gjeng	og	det	ser	ut	som	at	barna	trives	og	har	det	
kjekt.	Vi	har	prøvd	å	ha	fokus	på	gode	holdninger	og	vært	tydelige	på	at	alle	er	velkommen	
uansett	ferdigheter	og	at	vi	er	et	lag.	Som	er	fin	avslutning	på	sesongen	drar	13	barn,	både	
U9	og	U10	spillere	på	Oilers	cup	i	Stavanger.	
 
 
U12/11	
Vi	er	nå	13	spillere	født	2010.	11	gutter	og	to	jenter	
Og	6	gutter	født	2011	
Laget	har	spilt	u	12	serie	i	år.	Lagene	vi	har	spilt	mot	har	vært	Stavanger.	Lyderhorn	og	
Haugesund	har	dessverre	ikke	hatt	årskull	i	u	12	serie.	De	har	i	u	11	og	u	13.	Dette	har	gjort	
at	vi	dessverre	ikke	har	spilt	så	mye	kamper	som	ønskelig.		
Vi	trener	på	¼	isflate.	Deler	is	med	jenter	u	13,	gutter	u	13	og	u	10.	Vi	kunne	ønske	vi	hadde	
hatt	større	isflate	å	trene	på.	
Magnus	er	trener.	Daniel	har	ila	sesongen	måtte	gi	seg	som	trener.		
Vi	har	spilt	kamper	i	Stavanger	tre	ganger	ila	sesongen.	
17.	mai	2021	hadde	vi	en	felles	samling.	
	
U12/13	Gutter	
Spillere:	

15	Gutter	fordelt	etter	alder:	
2007	-	1	
2008	-	3		
2009	-	11	
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Rekruttering/Frafall	
1	ny	spiller	(2009).	
Frafall	av	2	spillere	(en	2009	spiller	og	en	2008	spiller)	som	ikke	begynte	igjen	etter	
2019/2020	sesongen.		
Sportslig:	
Laget	har	hatt	svært	dyktige	trenere	med	seg	denne	sesongen,	som	igjen	har	ført	til	et	bra	
sportslig	tilbud,	og	spillerne	viser	veldig	god	sportslig	utvikling.	Flere	andre	dyktige	trenere	
har	vært	med	på	treninger	med	laget.	
U13	har	tilbud	om	3	treninger	på	kvelden	pr	uke,	de	fleste	spillerne	deltar	her.	U13	har	også	
tilbud	om	2	morgentreninger	pr	uke	(onsdag	og	fredag	kl	07	–	07:45),	4-5	spillere	deltar	fast	
her.	
Morgentreninger	er	veldig	godt	mottatt	av	spillerne,	og	morgentreningene	er	et	viktig	tilbud	
til	de	ivrigste.	Treningsmessig	har	2021/2022	sesongen	vært	den	beste	laget	har	hatt	på	
treningssiden	siden	oppstart.	
U	13	har	hatt	bra	treningsoppmøte	gjennom	hele	sesongen.	
Til	tross	for	Coronarestriksjoner	og	nedstenging	så	har	BIK	U13	hvit	(guttene)	gjennomført	
22	av	24	kamper	i	U13	Region	SørVest	serien.	
Sportslig	har	sesongen	vært	en	stor	suksess.	
U13	Region	SørVest	serien	har	i	sesongen	21/22	bestått	av:	BIK	U13	rød	(jentene),	BIK	U13	
hvit	(guttene),	Haugesund	U13,	Idda	U13,	Stavanger	U13	hvit,	Stavanger	U13	sort,	Stavanger	
U13	gul,	Stavanger	U13	jenter,	Lyderhorn	U13	(totalt	9	lag).			
		
Annet	(sosialt,	aktiviteter	mm):	
Corona	pandemien	har	naturlig	nok	lagt	en	demper	på	aktivitetsnivået.	
Guttene	er	nå	12-13	år	gamle,	og	de	er	inne	i	en	brytningstid,	der	de	i	større	grad	utvikler	
seg	i	ulik	takt.	Noen	av	guttene	er	allerede	i	puberteten,	og	det	er	stort	strekk	i	laget	når	det	
gjelder	modenhetsnivå.	
Det	har	derfor	vært	ekstra	viktig	for	trenere	og	lagledelse	å	følge	opp	guttene,	slik	at	
samholdet	ivaretas,	og	å	sørge	for	at	god	garderobekultur	etableres.	
 
	
JU12/13	
Jentelaget	har	sesongen	21/22	bestått	av	16	spillere.	Vi	har	fått	3	nye	spillere	i	løpet	av	
sesongen	og	3	spillere	har	sluttet	for	å	prioritere	andre	aktiviteter.		
		
Vi	har	trent	sammen	med	U13	og	sammen	har	vi	hatt	to	dedikerte	trenere,	Dag	Rune	og	
Enya.	Vi	har	stort	sett	godt	oppmøte	på	treningene.		Vi	har	også	hatt	et	samarbeid	med	U10-
12	der	noen	av	deres	spillere	har	fått	hospitert	i	vår	treningsgruppe	samtidig	som	de	
ferskeste	av	våre	spillere	har	fått	trener	med	dem.	Dette	har	gitt	et	bedre	tilbud	for	de	
fleste.	Jentegruppen	sine	spillere	er	svært	variert	i	ferdighetsnivå,	men	samarbeidet	med	
både	U13	og	U12	har	gjort	det	lettere	å	differensiere	treningstilbudet.	Noen	av	jentene	har	
fått	tilbud	om	å	hospitere	på	treningene	til	damelaget.	Det	har	vært	lite	interesse	fra	
jentene	til	felles	barmarkstrening	men	de	har	innført	felles	obligatorisk	oppvarming	før	hver	
trening.	
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Vi	har	vært	påmeldt	i	Sørvestlandsserien	U13.	Selv	om	de	fleste	jentene	har	stilt	til	kamp	har	
vi	vært	avhengig	av	å	låne	guttespillere	for	å	kunne	være	tre	rekker	på	kamp.	Mange	av	
jentene	har	på	samme	måte	stilt	opp	for	guttelaget	når	de	har	spilt	kamper.	Dette	har	gitt	
de	fleste	et	svært	godt	kamptilbud	selv	om	koronarestriksjonene	også	i	år	satt	
kampaktivitetene	på	en	pause.	Under	kamppausen	hadde	jentene	tilbud	om	5	treninger	i	
uken	på	full	is,	noe	som	ble	svært	godt	mottatt.		
		
4	av	jentene	har	vært	tatt	ut	på	2	regionsamlinger	for	JU17.	Pr	dags	dato	er	ikke	uttaket	til	
regionlaget	kommet.		
		
Sosialt	har	vi	gjennomført	strandrydding	med	påfølgende	grilling	og	bading.	Vi	hadde	
juleavslutning	og	deltok	i	8.mars	tog	under	parolen	«like	vilkår	–	også	i	idretten»	sammen	
med	damelaget.	Vi	har	hatt	felles	samling	med	guttene	for	å	styrke	garderobefølelsen	og	
jentene	har	utarbeidet	egne	lagregler.	Alle	spillerne	har	fått	tilbud	om	spillersamtaler	med	
Enya.	Vi	opplever	at	samholdet	mellom	jentene	og	guttene	på	U13	har	økt.	Jentene	har	hatt	
ansvar	for	rekrutteringsdag	for	jenter	med	istrening,	foredrag	og	utlodding.	Mange	av	
jentene	har	bidratt	som	hjelpetrenere	på	hockeyskolen	og	flere	av	dem	har	tatt	betydelig	
ansvar	der.		
		
	
U15/16	
Laget	har	23	spillere	fordelt	på	følgende	aldersgrupper:	
2004	-	2	spillere	
2006	-	10	spillere	
2007	-	10	spillere	
2008	-	1	spiller	
	
Laget	trener	mandag,	onsdag	og	fredag	på	is,	torsdag	trenes	det	off-ice.	Spillerne	har	tilbud	
om	 morgentrening	 onsdag	 og	 fredag.	 Det	 er	 meget	 godt	 oppmøte	 på	 treninger	 og	
motivasjonen	er	høy.	
	
Inneværende	sesong	spiller	vi	i	U15	Sør-Vest	og	nasjonal	serie	U16B.	En	del	kamper	har	blitt	
avlyst	denne	sesongen,	men	inneværende	sesong	har	likevel	bydd	på	mer	kampaktivitet	enn	
forrige	sesong.	
	
Laget	har	godt	samhold	og	det	er	god	stemning	i	gruppen.	Ungdommene	finner	på	aktiviteter	
sammen	både	 i	og	utenfor	hallen	utenom	treningstidene.	De	har	driftet	 skøyteutleie	hver	
søndag	så	lenge	det	har	vært	publikumstid.	Dette	har	ungdommene	selv	tatt	ansvar	for	og	
gjennomført	plettfritt.	Den	gode	stemningen	blant	spillerne	gjenspeiler	seg	i	foreldregruppen	
og	trenerteamet.	Her	finnes	det	flere	mennesker	som	er	verdt	sin	vekt	 i	gull	 (ingen	nevnt,	
ingen	glemt)!	
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U18	
U18	har	i	år	bestått	22	spillere.	
4	stk	06	spillere	fra	U16	som	har	spilt	opp	
5	stk	05	spillere.	
5	stk	04	spillere.	
6	stk	03	spillere,	derav	3	søkt	ned.	
2	stk	02	spillere,	søkt	ned.	
Har	vært	ok	oppmøte	på	treninger,	har	vært	mye	sykdom	igjennom	
sesongen.		
Antall	kamper	21	i	U18	1.div.	Det	er	1	kamp	som	ikke	vil	bli	spilt,	grunnet	
kansellert	fly.	
Laget	har	vært	trent	av	Carl	Emil	Hjertberg	og	Anders	Nedrelid.	
Lagledere	har	vært	Øystein	V.	Næss,	Rune	Gildsig	og	Tore	Lid,	sistnevnte	
ga	seg	til	nyttår.	
Det	vil	være	behov	for	nye	lagledere	for	laget	neste	sesong.	
Grunnet	restriksjoner	store	deler	av	sesongen	har	det	ikke	vært	noen	
felles	aktiviteter	utenom	treninger.		

Landslag		
4	spillere	deltatt	på	landslagssamling,	U	16	gutter,	U16	jenter	og	U18	kvinner.	
Regionslag		
3	gutter	tatt	ut	på	regionslag	07.	2	Jenter	tatt	ut	på	regionslag	JU17.		
	
	
Medlemstall	
 

Ishockey	

	 0-5	år	 6-12	år	 13-19	år	 20-25	år	 25+	år	
Kvinner	 1	 13	 18	 2	 37	
Menn	 1	 56	 48	 8	 88	

 
Totalt	272	aktive	medlemmer	+	293	støttemedlemmer.	Totalt	565	medlemmer.		
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Årsregnskap	
	
Resultatregnskapet:	
	
Regnskapet	fra	2021	viser	et	overskudd	på	kr.	86	767,-		
Dette	er	en	nedgang	på	kr.	291	255,-	fra	2020.	
Nedgangen	skyldes	først	og	fremst	at	vi	har	en	nesten	normal	sesong.	

I	tillegg	endringer	i	følgende	poster:	
Driftsinntektene	har	gått	ned	med	kr.	371	733	
Hovedsakelig	mindre	inntekter	i	kiosk	salg,	tilskudd	fra	kommune	og	lavere	medlemsantall	
Samt	høyere	trener	kostnader	

Driftskostnadene	er	sunket	med	kr.	47015,-	
Dette	gjelder	i	hovedsak	reduserte	kostnader	til	dommere.	

	

Balanse:	
	
Bokført	verdi	på	eiendeler	utgjør	kr.	1	110	730,-	
Av	dette	utgjør	bankinnskudd	kr.	654	904,18	
	
Bokført	egenkapital	utgjør	kr	1	012	417.	pr.	31.12.2020 

Annet	

			
 


